
Protokół Nr 57/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego 

odbytego w dniu 2 grudnia 2020 r. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu Grudziądzkiego odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego 

w Grudziądzu, przy ul. Małomłyńskiej 1. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Adam Olejnik  - Starosta 

2. Jan Kowarowski  - Wicestarosta 

3. Marcin Dziadzio  - Członek Zarządu 

4. Krzysztof Klucznik  - Członek Zarządu 

5. Aleksander Zadykowicz - Członek Zarządu 

a ponadto: 

6. Dorota Kaczerowska  - Sekretarz Powiatu 

7. Grażyna Kalita  - Skarbnik Powiatu 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z 55 posiedzenia Zarządu Powiatu. 

4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych 

na rok 2020. 

5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa kierownikowi 

Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu. 

6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Dyrektorowi Centrum 

Obsługi Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych w Wydrznie. 

7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie Regulaminu Organizacyjnego Centrum Obsługi 

Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych w Wydrznie. 

8. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia opłat za usuwanie i przechowywanie statków 

lub innych obiektów pływających na parkingach strzeżonych. 

9. Sprawy organizacyjne, zapytania, wolne wnioski. 

10. Zakończenie posiedzenia. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu otworzył Starosta p. Adam Olejnik, witając wszystkich obecnych. 

Starosta p. Adam Olejnik stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 5 na 5 członków Zarządu Powiatu 

Grudziądzkiego.  
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Lista obecności z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w dniu 2 grudnia 2020 r. 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik przedstawił porządek posiedzenia, do którego Członkowie 

Zarządu nie wnieśli uwag i przyjęli jednogłośnie. 

 W kolejnym punkcie posiedzenia Członkowie Zarządu nie zgłosili wniosków o sprostowanie 

lub uzupełnienie protokołu i jednogłośnie przyjęli protokół z 55 posiedzenia Zarządu Powiatu 

Grudziądzkiego. 

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik poprosił Skarbnika Powiatu p. Grażyną Kalitę 

o przedstawienie projektu uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zmian w planie 

dochodów i wydatków budżetowych na rok 2020. 

Skarbnik Powiatu p. Grażyna Kalita przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego 

w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2020. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu zgłaszają pytania lub uwagi do projektu 

uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków 

budżetowych na rok 2020. 

Wobec braku uwag i wniosków formalnych Starosta p. Adam Olejnik przystąpił do głosowania, 

w wyniku którego Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2020. 

Uchwała Nr 57/106/2020 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 2 grudnia 2020 r. w sprawie zmian 

w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2020 stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 Następnie, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

p. Janusz Różański przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa kierownikowi Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu zgłaszają pytania lub uwagi do projektu 

uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa kierownikowi 

Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu.. 

Wobec braku uwag i wniosków formalnych Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do głosowania, 

w wyniku którego Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa kierownikowi Powiatowego Zarządu Dróg 

w Grudziądzu. 

Uchwała Nr 57/107/2020 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

kierownikowi Powiatowego Zarządu Dróg w Grudziądzu stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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 Kolejno, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Sekretarz Powiatu p. Dorota Kaczerowska 

przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

Dyrektorowi Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych w Wydrznie. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu zgłaszają pytania lub uwagi do projektu 

uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Dyrektorowi Centrum 

Obsługi Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych w Wydrznie. 

Wobec braku uwag oraz wniosków formalnych Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do głosowania, 

w wyniku którego Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Dyrektorowi Centrum Obsługi Placówek 

Opiekuńczo – Wychowawczych w Wydrznie. 

Uchwała Nr 57/108/2020 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 2 grudnia 2020 r. w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa Dyrektorowi Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych 

w Wydrznie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 Następnie, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Dyrektor Centrum Obsługi Placówek 

Opiekuńczo – Wychowawczych w Wydrznie p. Izabela Przanowska przedstawiła projekt uchwały 

Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie Regulaminu Organizacyjnego Centrum Obsługi Placówek 

Opiekuńczo – Wychowawczych w Wydrznie. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu zgłaszają pytania lub uwagi do projektu 

uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie Regulaminu Organizacyjnego Centrum Obsługi 

Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych w Wydrznie, w związku z czym: 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy dział organizacji obsługi Centrum będzie podlegał głównemu 

księgowemu. 

Dyrektor Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych w Wydrznie p. Izabela 

Przanowska wyjaśniła, że nie jest to zależność bezpośrednia, ale będzie polegała na współdziałaniu. 

Dodała, że powyższe kwestie będą uregulowane za pomocą zakresów obowiązków dla poszczególnych 

stanowisk pracy. 

Wobec braku dalszych uwag i wniosków formalnych Starosta p. Adam Olejnik przeszedł 

do głosowania, w wyniku którego Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie Regulaminu Organizacyjnego Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo – 

Wychowawczych w Wydrznie. 

Uchwała Nr 57/109/2020 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 2 grudnia 2020 r. w sprawie 

Regulaminu Organizacyjnego Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych w Wydrznie 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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 Kolejno Starosta p. Adam Olejnik poprosił Dyrektora Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo 

– Wychowawczych w Wydrznie p. Izabelę Przanowską o przedstawienie sytuacji kadrowej 

i organizacyjnej Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych w Wydrznie. 

Dyrektor Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych w Wydrznie p. Izabela 

Przanowska przekazała, że kwestie kadrowo – organizacyjne zostały w większości uregulowane. 

W Placówce Opiekuńczo – Wychowawczej w Białochowie są cztery etaty na stanowiskach 

wychowawców, a planowane jest zatrudnienie dwóch kolejnych. Dodała, że osoba pracująca 

jako kierowca pozostanie na stanowisku z 0,5 etatu, a na drugą połowę etatu zostanie mu powierzona 

funkcja pracownika technicznego. Dyrektor Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo – 

Wychowawczych w Wydrznie p. Izabela Przanowska przekazała, że kilkoro pracowników zostanie 

przeniesionych z Placówek na stanowiska w Centrum Obsługi. Dodała, że zlikwidowane zostaną 3 etaty 

kucharek, a jedna z dotychczas pracujących w tym charkterze osób zostanie zatrudniona jako osoba 

wspomagająca. Wskazała również, że w Placówkach Opiekuńczo – Wychowawczych w Wydrznie 

zostaną zachowane posady pracowników pedagogicznych, a dodatkowo zatrudni się dwie kolejne 

osoby. Ponadto Dyrektor Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych w Wydrznie 

p. Izabela Przanowska poinformowała, że z Placówki w Białochowie zostanie przeniesionych 

12 wychowanków, wraz z jednym wychowawcą. Dodała, że liczba dzieci w Placówkach od dnia 

1 stycznia 2021 r. wyniesie: 

1) W Placówce Opiekuńczo – Wychowawczej Nr 3 w Białochowie – 18 wychowanków, z czego cztery 

osoby na co dzień będą przebywać poza Placówką; 

2) W Placówce Opiekuńczo – Wychowawczej Nr 1 w Wydrznie – 14 wychowawnków; 

3) W Placówce Opiekuńczo – Wychowawczej Nr 2 w Wydrznie – 15, z czego jedna osoba osiągnie 

pełnoletniość w maju 2021 r. 

Dyrektor Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych w Wydrznie p. Izabela 

Przanowska poinformowała, że przygotowywane są wnioski do Wojewody o zgodę na prowadzenie 

Placówek w Wydrznie, a w przypadku placówki w Białochowie – o zmianę poprzedniej decyzji. 

Ponadto przekazała, że zakupione zostaną niezbędne meble do Placówek Opiekuńczo – 

Wychowawczych w Wydrznie, tj. łóżek i szaf ubraniowych, a w roku 2021 planowany jest zakup biurek 

oraz szafek. Dodała, że prowadzone są rozmowy z siecią sklepów meblowych, dotyczące wsparcia 

rzeczowego dla Placówek. 

Starosta p. Adam Olejnik przekazał, że nastąpiło opóźnienie terminu wykonania robót budowlanych 

w Placówce Opiekuńczo – Wychowawczych w Wydrznie, ale przebudowa powinna zakończyć się 

do końca bieżącego tygodnia. 

Następnie Starosta p. Adam Olejnik podziękował Dyrektorowi Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo 

– Wychowawczych w Wydrznie p. Izabeli Przanowskiej za udział w posiedzeniu Zarządu Powiatu. 
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W kolejnym punkcie obrad, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika, Kierownik Wydziału 

Środowiska i Budownictwa p. Kazimierz Sobótka przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie ustalenia opłat za usuwanie i przechowywanie statków lub innych obiektów 

pływających na parkingach strzeżonych. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu zgłaszają pytania lub uwagi do projektu 

uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie ustalenia opłat za usuwanie i przechowywanie 

statków lub innych obiektów pływających na parkingach strzeżonych. 

Wobec braku uwag i wniosków formalnych Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do głosowania, 

w wyniku którego Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali oraz postanowili 

przekazać pod obrady rady projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie ustalenia opłat 

za usuwanie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających na parkingach strzeżonych. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie ustalenia opłat za usuwanie 

i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających na parkingach strzeżonych stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do punktu posiedzenia dot. spraw 

organizacyjnych zapytań oraz wolnych wniosków, w związku z czym: 

1. Skarbnik Powiatu p. Grażyna Kalita przedstawiła wniosek Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg 

o ujęcie zadania pn. „Przebudowa z rozbudową drogi powiatowej nr 1395C Biały Bór – Wałdowo 

Szlacheckie – Ruda” w planie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego. Dodała, że 

wniosek dotyczy przełożenia terminu wykonania dokumentacji zespolonej na powyższe zadanie do dnia 

10 lutego 2021 r. Ponadto wskazała, że konieczne będzie podjęcie stosownej uchwały. 

Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do głosowania, w wyniku którego Członkowie Zarządu pozytywnie 

zaopiniowali propozycję ujęcia zadania pn. „Przebudowa z rozbudową drogi powiatowej nr 1395C 

Biały Bór – Wałdowo Szlacheckie – Ruda” w planie wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego. 

Wniosek Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg z dnia 30 listopada 2020 r., sygn. FN.3101.2.23.2020 

o ujęcie zadania pn. „Przebudowa z rozbudową drogi powiatowej nr 1395C Biały Bór – Wałdowo 

Szlacheckie – Ruda” w planie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

2. Starosta p. Adam Olejnik poinformował o przeprowadzanej rozmowie z przedstawicielem Odlewni 

Żeliwa Lisie Kąty p. Sławomirem Mioduszewskim w sprawie remontu i budowy drogi prowadzącej 

od drogi krajowej nr 55 do zakładu odlewni żeliwa w Lisich Kątach. 
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Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Janusz Różański przedstawił propozycję p. Sławomira 

Mioduszewskiego polegającą na: 

1) Budowie odcinka drogi o długości 650 m od Odlewni Żeliwa w Lisich Kątach do drogi 

powiatowej i przekazanie jej w zarząd Powiatowi Grudziądzkiemu, 

2) Remoncie drogi powiatowej prowadzącej od drogi krajowej nr 55 do planowego przebiegu 

nowej drogi do Odlewni, 

3)  Wsparcie finansowe Przez Odlewnię Żeliwa Lisie Kąty inwestycji w wysokości 3 mln zł. 

Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Janusz Różański przekazał, że planowany koszt całej 

inwestycji wyniesie ok 3,5 mln zł, ale w przypadku mniejszych kosztów, wsparcie finansowe udzielone 

przez Odlewnię Żeliwa Lisie Kąty zostanie zmniejszone. Ponadto dodał, że do przeprowadzenia 

inwestycji może zostać wykorzystana istniejąca dokumentacja, ale zachodzi konieczność 

jej uaktualnienia. 

Starosta p. Adam Olejnik dodał, że przedstawiciel Odlewnia Żeliwa Lisie Kąty p. Sławomir 

Mioduszewski zaaprobował budowę drogi o szerokości 5 m wraz z wykonaniem utwardzenia pobocza. 

Podkreślił, że koszt inwestycji budowy 650 m odcinka oraz remontu całej drogi wyniesie 3,4 mln zł, 

z czego Powiat Grudziądzki otrzyma 3 mln zł wsparcia finansowego. Dodał, że kolejnym warunkiem 

jest sprzedaż przez Powiat Grudziądzki w trybie bezprzetargowym na rzecz Odlewni Żeliwa działki, 

na której przebiega dotychczasowa droga prowadzącą do zakładu. Starosta p. Adam Olejnik wyraził 

swoje zastrzeżenia co do sprzedaży działki w powyższym trybie. Zasugerował, że korzystniejszym 

rozwiązaniem byłoby przekazanie przedmiotowej działki drogowej Gminie Grudziądz. 

Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik stwierdził, że propozycja przedstawiciela Odlewni Żeliwa Lisie 

Kąty p. Sławomira Mioduszewskiego dotycząca remontu i budowy drogi jest korzystna dla Powiatu 

Grudziądzkiego. Zgłosił jednak swoje wątpliwości co do bezprzetargowej sprzedaży działki drogowej. 

Członek Zarządu p. Aleksander Zadykowicz zapytał, czy na remont drogi powiatowej w Lisich Kątach 

można starać się o dofinansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych. 

Starosta p. Adam Olejnik odparł twierdząco, jednak zaznaczył, że wydłużyłoby to znacznie termin 

realizacji inwestycji. 

Członek Zarządu p. Aleksander Zadykowicz podkreślił, że jest pozytywnie nastawiony do propozycji 

p. Sławomira Mioduszewskiego. Stwierdził jednak, że jego zdaniem korzystniejsze byłoby 

bezwarunkowe przekazanie wsparcia finansowego dla Powiatu  Grudziądzkiego przez Odlewnię Żeliwa 

Lisie Kąty bez względu na zmniejszenie faktycznych kosztów inwestycji. 

Członek Zarządu p. Marcin Dziadzio stwierdził, że w jego opinii należy podjąć dalsze rozmowy 

z przedstawicielem Odlewni Żeliwa Lisie Kąty p. Sławomirem Mioduszewskim. Dodał, że 
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wybudowanie i remont drogi w Lisich Kątach o szerokości 5 m. spełniałoby potrzeby uczestników 

przedmiotowej drogi.  

Członkowie Zarządu wyrazili swoją aprobatę dla nawiązania dalszych rozmów z przedstawicielami 

Odlewni Żeliwa i zawarcia ewentualnego porozumienia w sprawie remontu i budowy drogi prowadzącej 

od drogi nr 55 do Odlewni Żeliwa w Lisich Katach. 

Starosta p. Adam Olejnik zaproponował, by przedmiotowe rozmowy podjąć na posiedzeniu Zarządu 

Powiatu w najbliższym czasie. 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Starosta p. Adam Olejnik podziękował wszystkim 

obecnym za udział w obradach, po czym zakończył 55 posiedzenie Zarządu Powiatu. 
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Protokołował: Łukasz Szulc 


